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משה פוזיילוב: לדעתי כל זמן שאנחנו יכולים לנהל עסקה ולהמשיך ולשחרר חטופים שווה לעשות

את זה, עד הרגע שחמאס יעצור הכל. אז יהיה נכון לאיים בכוח צבאי משמעותי. אני בתחושה

שלפי התגובה של חמאס הלחץ שלנו הוא אפקטיבי והוא מגיע עם מנוף משמעותי בדמותו של

נשיא ארה"ב. אני מאמין שיש להם אינטרס להישאר בעזה ולכן הם ימשיכו לנהל מו"מ ויהיו עוד

התפתחויות ושחרורים.

נגיע למקום הזה עם הנשיא אני חושב שצריך לשחרר כמה שיותר חטופים ללא לחימה. אנחנו 

טראמפ בגבנו ועם הנכונות שלנו לנצח אותם.

הראיון התקיים ביומן הערב של כאן רשת ב', בתאריך 26.02.2025.
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